
Dupa o perioada indelungata,
consilierii  locali  sunt
chemati  la  prima  sedinta
ordinara
3 august 2012 10:03
Consilierii locali din Mangalia sunt convocati luni, 6 august,
de catre primarul Cristian Radu, in prima sedinta ordinara
dupa o lunga perioada  in care consiliul a functionat numai in
sedinte extraordinare sau de indata.

Potrivit  unui  comunicat  al  primariei,  pe  ordinea  de  zi  a
sedintei ce va avea loc la orele 17.00 se numara un proiect de
hotărâre privind aprobarea rezilierii contractului de delegare
de gestiune nr. 4450/31.01.2003, încheiat între CL Mangalia şi
SC  Callatis  Therm  SA  si  un  proiect  de  hotărâre  legat  de
elaborarea unui Program de Reorganizare a Regiei Autonome de
Gospodărire Orăşenească Locativă şi de Drumuri, Gold Mangalia.

BEC, date finale: Prezenta la
vot 46,23%
3 august 2012 10:03
Potrivit  BEC,  46,23%  din  românii  înscrişi  pe  listele
electorale s-au prezentat la vot duminică, până la ora 23:00.
Numărul voturilor valabile exprimate DA – 87,52%, NU – 11,15%.
Voturi nule înregistrate – 1,32%.
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Ora 9.30 – Rezultate parţiale
BEC:  Prezenţă  la  referendum
46,13%, au votat "DA" 87,55%
3 august 2012 10:03

Participarea la referendum a fost de 46,13%, iar dintre
alegători,  87,55%  au  votat  pentru  demiterea  lui  Traian

Băsescu, a anunţat BEC, după centralizarea datelor din 97,52%
din secţiile de votare.

Potrivit datelor prezentate de preşedintele Biroului Electoral
Central,  Gabriela  Bogasiu,  până  la  ora  9.30  au  fost
centralizate  rezultatele  din  18.089  de  secţii  de  votatre
reprezentând 97,52 la sută din totalul de 18.548 de secţii.

Din  cele  17.984.621  de  persoane  înscrise  în  listele
electorale,  au  participat  la  referendum  8.297.135,
reprezentând  46,13  la  sută.

Numărul voturilor valabil exprimate la întrebarea „DA” privind
demiterea preşedintelui Traian Băsescu a fost de 7.264.819,
reprezentând 87,55 la sută. Alţi 923.147 de votanţi au spus
„NU”,  reprezentând  11,12  la  sută  dintre  cei  care  s-au
prezentat dunminică la urne. Potrivit datelor prezentate de
preşedintele BEC, 109.169 voturi au fost nule, reprezentând
1,31 la sută din totalul voturilor.

Gabriela Bogasiu a precizat că datele prezentate includ şi
situaţia din 281 din cel 306 secţii de votare din străinătate.

Potrivit datelor furnizate de BEC, centralizarea voturilor nu
a  fost  finalizată  într-un  număr  de  opt  judeţe  şi  în
străinătate.
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Următoarea comunicare a BEC va avea loc la ora 14.00.

(sursa: Mediafax)

Luminita  Andrei  si  Catalin
Mustata  va  ofera  "Voci  din
inima"
3 august 2012 10:03

Petrina  Boita  este  noul
secretar al primariei
3 august 2012 10:03

Incepand  cu  aceasta  sapatamana  postul  de  secretar  al
primariei Mangalia este detinut de avocatul Petrina Boita.

Aceasta l-a inlocuit, astfel, pe Daniel Vladescu, cel care a
detinut functia cu pricina pe tot parcursul mandatului lui
Mihai Claudiu Tusac.

Despre Daniel Vladescu s-au scris foarte multe articole de
presa, el fiind unul dintre cei mai controversati angajati ai
primariei. 

Anul  trecut,  Agentia  Nationala  a  Functionarilor  Publici  a
comunicat Corpului de Control al Prefecturii Constanta faptul
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ca Daniel Vladescu a fost respins la proba privind selectia
dosarelor  pentru  concursul  din  noiembrie  2011  întrucat  nu
îndeplinea prevederile art. 54 lit. g din Legea nr. 188-1999
privind Statutul functionarilor publici, cu modificarile si
completarile ulterioare. Prefectul de atunci, Claudiu Palaz,
spunea, referitor la aceasta situatie: „Corpul de Control a
gasit la Primaria Mangalia acest document care a fost ascuns
pentru a acoperi o grava nelegalitate, anume ocuparea functiei
de  secretar  de  catre  Daniel  Vladescu  fara  ca  acesta  sa
îndeplineasca conditiile specifice functiei publice, asa cum
prevede legea”.

Primarul  Cristian  Radu  nu
vrea  audit,  ci  aşteaptă
controlul  Curţii  de  Conturi
din ianuarie 2013
3 august 2012 10:03
Edilii, aflaţi la primul mandat, obişnuiesc să ceară, imediat,
după  preluarea instituţiei, efectuarea unui audit pentru a
vedea dacă, nu cumva, le-au fost lăsate „moştenire” datorii
uriaşe. De asemenea, proaspeţii primari vor să afle cum au
cheltuit contracandidaţii lor banul public, în perioada când
aceştia s-au aflat la conducerea localităţilor respective.  

Dorind să fie un primar special şi care să nu fie comparat cu
nimeni, Cristian Radu a declarat joi, 19 aprilie, în cadrul
unei şedinţe, că nu intenţionează să solicite vreun audit,  pe
motiv că nu ar fi relevant. „Auditul este ca şi sondajul. Cine
îl comandă, acela este învingător. Personal, aş fi putut apela

https://editiadesud.ro/primarul-cristian-radu-nu-vrea-audit-ci-asteapta-controlul-curtii-de-conturi-din-ianuarie-2013/
https://editiadesud.ro/primarul-cristian-radu-nu-vrea-audit-ci-asteapta-controlul-curtii-de-conturi-din-ianuarie-2013/
https://editiadesud.ro/primarul-cristian-radu-nu-vrea-audit-ci-asteapta-controlul-curtii-de-conturi-din-ianuarie-2013/
https://editiadesud.ro/primarul-cristian-radu-nu-vrea-audit-ci-asteapta-controlul-curtii-de-conturi-din-ianuarie-2013/


la un control plătit din banii mei, însă nu mi se pare o
grabă. Primăria Mangalia este programată să primească „vizita”
Curţii de Conturi, în luna ianuarie a anului viitor, aşa că
prefer să aştept până atunci”, a precizat primarul Mangaliei.

Primarul  Cristian  Radu  dă
bile  negre  transportului
local  și  lucrărilor  de
anvelopare a blocurilor
3 august 2012 10:03
Primele  două  săptămâni  la  Primărie  i-au  fost  suficiente
edilului Cristian Radu să-și facă o imagine a instituției pe
care  o  coordonează.  De  altfel,  printre  primele  sale
nemulțumiri se află mersul lucrurilor din Primărie care nu
este pe placul său. ”Nu-mi place ce se întâmplă în Primărie.
Trebuie așezate lucrurile”. Primarul nu a dorit să dea mai
multe  detalii,  însă  bănuim  că  s-a  referit  la  ineficiența
activității unei părți a angajaților, motiv pentru care, în
viitorul apropiat, acestora le vor fi trasate noi directive,
astfel ca circuitul documentelor și al deciziilor luate să fie
operative și funcționale.

Un alt aspect care-l irită pe edil îl constituie transportul
local și în stațiuni, care, în opinia sa, nu se desfășoară la
parametrii normali. Primarul a mai ținut să precizeze, la
întâlnirea  cu  președinții  asociațiilor  de  proprietari,  că
anumite categorii socio-profesionale, șomeri, elevi, studenți,
cadre didactice și medicale vor putea circula gratuit. De
asemenea, a anunțat că va fi continuat programul de acordare a
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pachetelor  cu  alimente,  acestea  urmând  să  fie  livrate  la
domiciliul beneficiarilor.

Întrebat când vor dispărea șanțurile și praful de pe străzile
unde  s-au  executat  lucrări  de  pavelare  ori  racordare  la
rețeaua  de  gaze,  primarul  Mangaliei  a  cerut  îngăduință
cetățenilor. ”Lucrurile trainice se fac în timp. Se va mai
interveni,  în  mai  toate  zonele,  până  la  jumătatea  lunii
septembrie, când se va încheia montarea țevilor de gaz până la
punctele termice. Vor fi lucrări care vor deranja, dar prefer
să fiu criticat două-trei luni, după care, sunt sigur, că mi
se va mulțumi”, a glumit primarul.

Nu în ultimul rând, edilul a desființat anveloparea blocurilor
din oraș, mai cu seamă că a constatat că la unele blocuri,
deja, pică tencuiala. ”S-a făcut treabă de mântuială, iar un
bun exemplu este felul cum arată blocul de vizavi de Primărie.
Cel care a executat lucrările, se pare că ”știe” de toate, dar
nu  face  nimic  și  mă  refer  la  administratorul  societății
furnizoare de agent termic, implicat și în refacerea fațadelor
blocurilor. Lucrăm la un proiect nou, amplu, pe termen lung,
care va implica și realizarea de balcoane, acolo unde acestea
nu există”.

Pus pe fapte mari, ca să nu fie nevoit să-și caute alt loc de
muncă peste patru ani – după cum a afirmat, referindu-se și la
membrii echipei sale care au demisionat din funcțiile pe care
dețineau – primarul Cristian Radu a mai precizat că la data de
1 octombrie ac va demara pregătirile pentru sezonul estival
2013,  până  atunci  având  în  plan  organizarea  mai  multor
evenimente cultural-artistice, menite să atragă turiști.



Primarul  Cristian  Radu  cere
președinților de asociații să
încheie  socotelile  cu
Callatis Therm
3 august 2012 10:03
Astăzi, la ora 11.00, primarul Mangaliei, Cristian Radu s-a
întâlnit la Casa de Cultură cu președinții asociațiilor de
proprietari.  Deși  subiectul  fierbinte  a  vizat  rezilierea
contractului cu SC Callatis Therm SA, în cadrul discuțiilor au
fost abordate mai multe probleme acute ale municipiului.

Încă de la început, edilul-șef al municipiului i-a avertizat
pe  reprezentanții  locatarilor  că  nu  intenționează  să-i
menajeze,  întrucât  nici  echipa  Primăriei  Mangalia  nu  este
menajată de către cetățeni, care au mari așteptări. ”Din câte
am observat până acum, nu prea suntem parteneri de dialog, așa
cum  am  sperat,  însă  am  convingerea  că  lucrurile  se  vor
schimba. Nu este normal ca asociațiile să aibă doar drepturi,
iar Primăria doar obligații, trebuie ca acestea să se implice
mai  activ  în  viața  comunității.  În  primul  rând,  consider
prioritară rezilierea de către asociații a contractului cu SC
Callatis  Therm  SA,  deoarece  peste  câteva  luni  va  trebui
furnizat agent termic și cred că nimeni nu mai vrea să sufere
în locuințe. Cunosc un caz în care un bărbat, pe fondul unei
sănătăți precare, a decedat din cauza frigului”, a declarat
primarul Cristian Radu.

Fiind o discuție interactivă, comentariile și replicile nu au
lipsit,  cel  care  nu  se  declară  încântat  de  decizia  de
reziliere a contractului de furnizare a agentului termic fiind
chiar  președintele  Federației  Asociațiilor  de  Proprietari
Mangalia, Vlad Urse. ”Eu cred că Primăria ar trebui să facă
prima mișcare. Trebuie, mai întâi, să avem certitudinea că, la
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iarnă, vom primi apă caldă și căldură, după care vom relizia
în bloc”.

În schimb, primarul a fost tranșant și a declarat, răspicat:
”Dumneavoastră  vă  stă  în  puteri  să  reziliați  contractul,
deoarece  sunteți  cei  care  l-ați  semnat.  Dacă  nu  doriți,
rămâneți cu

Callatis Therm, însă eu am date care arată că există mai multe
motive de reziliere. Unul dintre acestea se referă la faptul
că societatea era obligată să asigure continuitate timp de 90
de zile, deci să furnizeze căldură și apă caldă, indiferent
dacă Primăria avea sau nu bani pentru combustibil, lucru care
nu s-a întâmplat. În ceea ce privește apa caldă, deși trebuia
reluată furnizarea acesteia, mai avem de urmat câțiva pași
legali”, a mai spus primarul Mangaliei.

În urma unei vizite la sediul MAI, pe care a făcut-o luni, 16
iulie ac, primarului Cristian Radu i s-a adus la cunoștință că
instituția pe care o conduce are de achitat o datorie de peste
2,5 milioane lei, situație delicată din cauza căreia conturile
din Trezorerie ar putea fi blocate.

În  timpul  ședinței,  președinților  de  asociații  le-au  fost
distribuite formulare de reziliere a contractului cu Callatis
Therm.

Potrivit primarului, astfel de întâlniri vor avea loc, lunar,
fiecare asociație urmând să aibă un dosar care să cuprindă
documentele  întocmite  în  ultimele  5  luni,  care  să  ateste
activitatea  concretă  și  transparentă  a  președinților  și
administratorilor. Decizia a fost luată în urma mai multor
reclamații venite din partea locatarilor care se plâng că le
sunt ”încărcate” facturile, motiv pentru care ar plăti mai
mult decât ar consuma.



CL  Mangalia  a  votat  pentru
înfiinţarea  unei  Comisii  de
verificare a contractului cu
Callatis Therm
3 august 2012 10:03

Comunicat de presa

 

Consilierii locali din Mangalia s-au întrunit, joi, într-o
şedinţă de îndată, convocată de primarul municipiului, domnul
Radu Cristian, pentru dezbaterea mai multor proiecte de
Hotărâre prioritare pentru oraş. Primul document discutat s-a
referit la rezilierea contractului cu Callatis Therm. Primarul
Radu Cristian i-a informat pe consilierii municipali despre
întâlnirea din aceeaşi zi pe care a avut-o cu preşedinţii
asociaţiilor de proprietari. „Le-am transmis că doar
asociaţiile pot decide, prin votul majorităţii, asupra
rezilierii contractului cu Callatis Therm. Oricum, această
firmă nu a respectat multe dintre prevederile contractului. De
aceea este nevoie de o comisie a CL care să stabilească exact
şi transparent tot adevărul în această cauză”, a declarat
primarul Mangaliei, în şedinţa CL. Toţi cei 13 consilieri
prezenţi au votat în unanimitate înfiinţarea Comisiei
respective. Primarul Radu Cristian a adăugat că se fac
eforturi ca, până la venirea sezonului rece, să se facă
alimentare cu gaze la fiecare punct termic din Mangalia,
astfel încât să se asigure apă caldă şi căldură la un preţ mai
mic decât în prezent.

În aceeaşi şedinţă a CL, s-a votat achiziţionarea unor
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servicii de asistenţă juridică privind realizarea unui audit
asupra contractului 4450/2003 încheiat cu Rominservices Therm
SA.

Grație deciziei magistraților
constănțeni, Paul Foleanu și-
a  redobândit  calitatea  de
consilier local
3 august 2012 10:03
Consilierul PDL, Paul Foleanu are mari motive să fie bucuros
și  liniștit,  întrucât,  astăzi,  secția  Contencios-
Administrativ,  din  cadrul  Tribunalului  Constanța  i-a  dat
câștig de cauză în procesul ce avea ca obiect contestarea
deciziei de invalidare a mandatului pe care l-a câștigat la
alegerile din 24 iunie ac. ”Așa cum mă așteptam, magistrații
și-au făcut datoria și au respectat legea. Instanța mi-a admis
acțiunea pe care am formulat-o, anulând HCL Mangalia nr. 2,
prin care nu am fost validat în calitate de consilier local.
Astfel,  instanța  obligă  Consiliul  Local  Mangalia  să  mă
valideze în cel mai scurt timp și am convingerea că aleșii vor
pune în aplicare decizia magistraților, deoarece refuz să cred
că doresc să aibă de a face cu un nou proces. Astăzi, s-a
făcut dreptate și așa era și firesc, PDL Mangalia trebuind să
fie reprezentat în Consiliu de către 6 persoane votate de
cetățeni, nu de 5, cum se hotărâse inițial la ședința de
investire”, a declarat Paul Foleanu.

Reamintim  faptul  că  din  comisia  de  validare  fac  parte
consilierii Marian Guta, Dan Moldovan și Leonard Tănase.
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La  Neptun  găsiţi  plăcinte
turceşti servite direct de pe
plită
3 august 2012 10:03

În  apropierea  plajei  „Steaguri”,  din  staţiunea  Neptun,
turiştii pot savura, în exclusivitate pe litoralul sudic, o

plăcintă  turcească,  coaptă  pe  plita  încinsă.  Bucătăresele,
turcoaice get beget, vă oferă plăcinta turcească cu diverse
umpluturi:  brânză  şi  spanac,  carne,  cașcaval.  Plăcinta
turcească este una fără grăsimi (cel puţin cea servită la
Neptun,  coaptă  pe  plită  şi  nu  în  cuptor)  şi  se  serveşte
fierbinte.

Preţul unei plăcinte variază între 5 și 7 lei, în funcție de
umplutură.

Tribunalul Constanta a amanat
pe  19  iulie  pronuntarea  in
cazul consilierului Foleanu
3 august 2012 10:03
Instanta constanteana a amanat pana pe 19 iulie pronuntarea in
dosarul inaintat de consilierul ales Paul Foleanu.

Reamintim cititorilor nostri ca Paul Foleanu nu a fost validat
in functia de consilier de catre comisia formata in prima
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sedinta a noului Consiliu Local Mangalia, colegii acestuia
(Marian Guta, Danut Moldovan si Leonard Tanase) afirmand ca
alesul PDL ar fi incompatibil.

Paul Foleanu afla astazi daca
intra in Consiliul Local
3 august 2012 10:03

La  secţia  de  Contencios-Administrativ  a  Tribunalului
Constanţa  s-a  judecat  cererea  de  anulare  a  deciziei

Comisiei de Validare a Consiliului Local Mangalia depusă de
consilierul local ales Paul Foleanu.

„Cererea mea a fost analizată de către magistraţi şi a rămas
în pronunţare, cel mai probabil urmând ca judecătorii să dea
soluţia  în  cursul  zilei  de  astăzi.  Am  convingerea  că
magistraţii vor respecta legea şi astfel voi putea fi validat
în cadrul Consiliului Local“, a declarat Paul Foleanu pentru
„Ediţia de Sud“.

În prima şedinţă de constituire a Consiliului Local Mangalia,
Paul Foleanu nu a fost validat în funcţia de consilier, pe
motiv de incompatibilitate.

Adancurile  Marii  Negre,
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descoperite  alaturi  de
scafandri profesionisti
3 august 2012 10:03

Au, fiecare, cel puţin 6.000 de ore de scufundări – „norma“
ar fi de 300-400 pe an, dar de cele mai multe ori au

depăşit acest timp. Liderul lor în ale scufundărilor, George
Lipoveanu, are numai puţin de 7.200 de ore, realizate în cei
30 de ani de activitate în marină. Acum, în micul golf din
staţiunea Jupiter, cel mai „tare“ scufundător al zonei şi unul
dintre cei mai buni salvamari de pe litoral, îi învaţă pe
alţii cum să pătrundă tainele adâncurilor Mării Negre.

La noi, în sudul litoralului, apa mării este ceva mai agitată
decât în alte zone, iar până acum ceva timp era şi una dintre
cele mai poluate. Pescarii îşi amintesc cum, în larg fiind,
vedeau petrolierele cum sunt spălate la numai doi kilometri
distanţă  de  malul  unde  turiştii  făceau  baie.  Acum  însă,
lucrurile se îndreaptă către bine: „S-au schimbat şi curenţii
marini, dar nici poluarea de dinainte de ’90 nu prea mai e.
Acum fundul apei e limpede, poţi vedea specii de peşti cum nu
au mai fost pe la noi sau alţii care au dispărut ani de zile
şi care acum revin către mal. Acum 20 de ani, când ieşeam din
apă costumul era plin de ulei şi petrol, de la navele care
deversau în mare reziduurile. Acum am reuşit ca, la câteva
zeci de metri de ţărm, să văd o pisică de mare“, ne povesteşte
George Lipoveanu.

Mai mult, la ultima vizită a turiştilor în largul Jupiterului,
aceştia au reuşit să vadă şi rândunele de mare, specie pe care
pescarii bătrâni nu au mai zărit-o de 30 de ani şi care aduce
foarte mult cu păunii, prin coloritul viu al solzilor. În
plus, aici, puteţi admira şi una dintre puţinele plante marine
carnivore, ce se dezvoltă de minune într-un mediu mai puţin
prietenos:  cel  sulfuros.  Cystoseira,  căci  despre  ea  este
vorba, este deosebit de rară la Marea Neagră, cel mai bine
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dezvoltându-se travers de Cap Aurora până la Mangalia, în zona
Hotelului „Paradiso“, zona fiind una deosebit de bogată în
sulf.

George Lipoveanu este convins chiar că ar face „valuri“ dacă
ar  duce  la  laborator  probe  de  apă  de  mare  din  sudul
litoralului, de la 5 şi până la 50 de metri. Dacă ar fi
comparate rezultatele acestora cu cele de acum 30 de ani el e
mai mult ca sigur că cercetătorii nu ar mai lansa zvonuri de
poluare maximă la Marea Neagră românească.

Scufundări de agrement şi nu “scuba diving“

La  Jupiter  nu  se  face,  în  adevăratul  sens  al  cuvântului,
“scuba diving“. „Când vorbeşti de scuba diving spui o pereche
de labe de înnot şi o mască cu o ţeavă de respirat, în timp ce
“diver“-ul dă din picioruşe la doi metri adâncime. Scufundarea
de agrement este cu totul altceva, nu se compară, firesc, nici
cu scufundările profesionale, dar nici cu bălăceala “scuba“.
Turistul  care  vine  la  mine  pentru  a  face  scufundări  este
echipat cu tot ce îi trebuie: costum de neopren, destul de
subţire pentru perioada aceasta a anului, butelii de oxigen şi
aparat de respirat. În plus, este iniţiat de către instructori
de  la  noi,  scufundători  profesionişti  cu  brevete
internaţionale, în „Dicţionarul de scufundare“, adică i se
explică  ce  e  beţia  adâncurilor,  codurile  de  semnalizare,
întreg alfabetul scufundării“, povesteşte George Lipoveanu.

Ce găsesc în adâncuri cei ce se încumetă să facă o vizită
zeului Poseidon? În afara speciilor de peşti, nu de puţine ori
marea a scos la iveală şi comori lucrate de mâna omului.
Scufundătorii lui Lipoveanu au descoperit ancore genoveze, dar
şi romane, vechi de 2.000 de ani. Una dintre acesteaâ este din
plumb şi are numai puţin de 600 de kilograme, pentru aducerea
sa la ţărm fiind necesară forţa a douăzeci de bărbaţi. Tot în
zona Mangaliei aveţi posibilitatea să admiraţi zidul Cetăţii
Callatis, aflat la câteva sute de metri distanţă de ţărm, asta
după ce deveniţi ceva mai iniţiaţi în tainele scufundărilor.



Mandatul Tusac, sters de pe
site-ul oficial al primariei
Mangalia!
3 august 2012 10:03
Numele  lui  Mihai  Claudiu  Tusac,  alaturi  de  miile  de
fotografii, articole, comunicate laudative, au disparut, de
astazi, de pe site-ul oficial al Primariei Mangalia. Asteptam,
cu  interes,  aparitia  materialelor  informative  utile  pentru
cetatenii platitori de taxe si impozite, anunturile sedintelor
de consiliu si proiectele de hotarari, dar si declaratiile de
avere  ale  alesilor  locali  si  cele  ale  angajatilor
institutiilor  publice.

Peste 95% din elevii de la
„Callatis“ au luat bacul
3 august 2012 10:03

Asemenea anilor trecuţi, Liceul Teoretic „Callatis“ şi-a
menţinut statutul de cea mai bună instituţie de învăţământ

din  Mangalia,  fapt  dovedit  de  rezultatele  aproape  de
superlativ înregistrate la sesiunea din vară a examenului de
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bacalaureat.

La  centrul  de  examen  „Callatis“  au  susţinut  probele  de
bacalaureat atât liceul gazdă, cât şi Colegiul Economic. În
urma probelor derulate, la Liceul „Callatis“ au picat bacul
numai trei elevi, un al patrulea obţinând media generală 5,90,
cu zece sutimi mai puţin decât nota de promovare. Elevul în
cauză a depus contestaţie, având speranţa ca profesorii să îi
rotunjească  media,  astfel  încât  să  reuşească  să  susţină
examenul la facultatea dorită. Gradul de promovabilitate la
„Callatis“ este de peste 95%, cea mai mare medie obţinută
fiind de peste 9,50.

Colegiul Economic, grad de promovare de 58,73%

 

Potrivit  declaraţiei  directoarei  Colegiului  Economic,  prof.
Simona Ciobănel, au fost înscrişi la examenul de bacalaureat
197 elevi, din care 148 au urmat cursurile la zi, iar 49 la
seral. Din totalul de 197 de elevi înscrişi, s-au prezentat la
examen  189.  „Au  fost  declaraţi  respinşi  78  de  elevi,  111
promovând examenul de bacalaureat din această sesiune. Putem
vorbi de un grad de promovabilitate de 58,73%, existând şansa
de creştere a procentului după solutionarea contestaţiilor.
Comparativ cu anul trecut rezultatele sunt puţin mai slabe,
unul dintre motive fiind cel al susţinerii examenelor pe fond
de stres, sub supravegherea camerelor video. Elevii vor avea
posibilitatea să se înscrie şi la sesiunea din luna august,
când vor susţine examene doar la probele pe care nu le-au
promovat. Doresc să mai precizez faptul că avem şi elevi care
nu au promovat examenul de capacitate, astfel că gradul lor de
pregătire este mai scăzut, iar cei de la seral, pe lângă
prezenţa la cursuri au şi un job, astfel că au avut un timp
mai limitat de studiu“, ne-a declarat prof. Simona Ciobănel.

În ceea ce priveşte Grup Şcolar „Ion Bănescu“, neoficial,
absolvenţii  claselor  a  XII-a  au  trecut  bacalaureatul  în



proporţie de 40%. „Rezultatele sunt neoficiale, deoarece nu
mi-au parvenit rezultatele finale, liceul nostru fiind centru
de  examen,  care  i-a  găzduit  în  susţinerea  probelor  şi  pe
elevii de la Negru Vodă. În ansamblu, centrul de examen ce a
reunit ambele unităţi de învăţământ a înregistrat un procent
de  33%  grad  de  promovare,  elevii  cu  medii  sub  6  având
posibilitatea să depună contestaţii“, afirmă directoarea GSI
„Ion Bănescu“, prof. Rodica Pricopie.

"Editia de Sud": Scandal din
cauza algelor și gunoaielor.
Administratorul plajei din 2
Mai,  amendat  de  Primărie
pentru  că  funcționează  fără
autorizație
3 august 2012 10:03

Discuțiile  în  contradictoriu  pe  tema  plajelor  sunt
arhicunoscute  și  se  vor  menține  în  zona  municipiului

Mangalia,  atât  timp  cât  porțiunile  de  nisip  nu  vor  fi
administrate  de  către  Primării.  În  fiecare  vară,  apar
conflicte,  fie  între  turiști  și  administratori,  fie  între
autorități și administratori, însă cei care au de suferit sunt
vizitatorii ale căror pretenții au crescut, având în vedere
serviciile de calitate ce li se oferă în străinătate.

Se  pare,  că  sezonul  estival  actual  nu  face  excepție,  de
această  dată,  neînțelegerile  având  loc  la  2  Mai,  între
Primărie și societatea care a preluat porțiuni de nisip pe
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parcursul întregii veri.

În  urma  mai  multor  reclamații  făcute  de  către  turiști  și
localnici, precum și în urma verificărilor, Primăria Limanu a
sancționat contravențional cu suma de 1.000 de lei societatea
care a concesionat mai multe porțiuni de plajă din 2 Mai.

Viceprimarul Marius Dumitru ne-a declarat că problemele ar
fi  apărut  după  preluarea  de  către  SC  Massaro  Trans  SRL
Mangalia  a  mai  multor  subsectoare  de  plajă.  ”Există  un
contract  încheiat  între  această  societate  și  Administrația
Bazinală de Apă Dobrogea Litoral plaja din 2 Mai fiind dată în
folosință  cu  funcție  sportivă.  Aici,  însă  se  prestează
activități comerciale, fără autorizație de funcționare. Mai
mult, am primit sesizări scrise atât din partea localnicilor,
cât și din partea turiștilor care reclamă faptul că plaja este
plină de gunoaie. De asemenea, au fost aduse șezlonguri care
se  închiriază  fără  autorizație.  Oamenii  se  plâng  că  sunt
nevoiți  să  le  închirieze,  nemaiavând  unde  să-și  întindă
prosoapele.  În  plus,  la  mal,  sunt  foarte  multe  alge  urât
mirositoare și pietre de mari care pot răni turiștii. Pe de
altă parte, localnicii se plâng că le pleacă vizitatorii pe
care îi cazează în propriile locuințe, deoarece reclamă lipsa
curățeniei și numărul mare de șezlonguri. Am verificat cele
relatate de către turiști, am constatat că, într-adevăr, sunt
probleme pe plajă, motiv pentru care am trimis o somație.
Deoarece nu a fost luată în seamă, am încheiat un proces-
verbal de contravenție, societatea fiind amendată cu suma de
1.000 de lei. Noi, reprezentanții Primăriei Limanu, nu dorim
să sufocăm agenții economici cu amenzi astronomice, ci dorim
să le atragem atenția că trebuie să respecte legea și să
funcționeze  doar  în  baza  autorizației,  lucru  care  nu  se
întâmplă în acest caz”, a declarat viceprimarul din Limanu.

Conflictul de la Limanu a pornit după încheierea contractului
nr. 1576/2012 dintre Administrația Bazinală de Apă Dobrogea
Litoral  și  SC  Massaro  Trans  SRL  Mangalia.  Potrivit
reprezentanților  Primăriei  Limanu,  s-a  ajuns  la  această



situație, întrucât Societatea SC Massaro Trans SRL Mangalia
desfășoară activități comerciale fără să dețină autorizație de
funcționare, încălcându-se art. 73, alin. 1, lit e din OUG
99/2000.

Deoarece  reprezentanții  Primăriei  Limanu  și  administratorul
societății nu au ajuns la nicio înțelegere, Corpul de Control
al instituției publice a aplicat amenda menționată. Astfel, a
fost întocmit procesul-verbal nr. 5550 din data de 3.07.2012
prin care Primăria Limanu a dispus următoarele:

încetarea activității economice desfășurate la punctul1.
de lucru până la obținerea autorizației de funcționare;
ridicarea  șezlongurilorși  a  oricăror  alte  obiecte  de2.
mobilier stradal amplasate fără acordul locatorului;
salubrizarea  plajei  prin  adunarea  gunoaielor  și  a3.
algelor;
îndepărtarea  pietrelor  ce  pot  provoca  accidentări4.
turiștilor.

Viceprimarul comunei Limanu, Marius Dumitru, ne-a mai spus că
pentru rezolvarea acestor probleme apărute pe plaja din 2 Mai
vor fi sesizate Garda Națională de Mediu, DSP Constanța și
Ministerul Turismului.  

Dan Geogescu: „Am fost informat de controlul făcut de către
reprezentanții Primăriei, însă nu am cunoștință să fi fost

sancționat“

În replică, administratorul SC Massaro Trans SRL Mangalia,
Dan-Lucian Georgescu a declarat: ”Am participat la licitația
publică organizată de Apele Române, în urma căreia am
concesionat subsectoarele 1, 2, 3 și 4. Am încheiat contract
și cu societatea de salubrizare care face curățenie. Am fost
informat de controlul făcut de către reprezentanții Primăriei,
însă nu am cunoștință să fi fost sancționat. În ceea privește
autorizația de funcționare, am depus documentele necesare
obținerii acesteia la Primărie. Până acum, însă nu mi-a fost



eliberată, mi s-a spus că voi fi sunat să o ridic”.

Dan-Lucian Georgescu a fost consilierul personal al fostului 
primar Claudiu Tusac, precum și al fostului viceprimar
Constantin Filimon, în prezent, îndeplinind, se pare, aceeași
funcție pentru actualul primar al Mangaliei, Cristian Radu. 

Ion Mincă (PRM) „Nu l-am vrut
viceprimar pe Maganu, pentru
că mi-a purtat sâmbetele pe
vremea lui Tusac!”
3 august 2012 10:03

Membru al Comisiei Economice, consilierul local PRM, Ion
Mincă  ne-a  declarat  că  din  punctul  său  de  vedere

priorităţile  noii  administraţii  trebuie  să  fie  legate  de
problemele arhicunoscute ale urbei, rămase nerezolvate. „Având
în vedere că ne aflăm în plin sezon estival, este importantă 
curăţenia  generală  în  staţiuni.  Apoi  trebuie  să  se  facă
pregătiri pentru iarna viitoare, astfel ca Mangalia să nu mai
tremure,  cum  s-a  întâmplat  în  urmă  cu  câteva  luni.  De
asemenea, trebuie votat proiectul privind trecerea centralelor
termice la Primărie, ştiindu-se că după schimbarea mea din
funcţia de primar interimar, nu s-a mai adus în discuţie acest
lucru. Nu în ultimul rând, durerea localnicilor este aceea că
nu au locuri de muncă şi trebuie luate măsuri în acest sens”,
a precizat consilierul PRM. 

Întrebat de ce s-a opus alegerii lui Bogdan Maganu în funcţia
de viceprimar, Ion Mincă a spus: „Şi Maganu a votat împotriva
mea, ba mai mult, el i-a dat sugestii lui Tusac să nu primesc
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atribuţii şi să fiu trimis la biobază, să supraveghez câinii
maidanezi.  De  altfel,  viceprimarii  care  s-au  perindat  la
Primărie, mulţi la număr, n-au primit decât atribuţii hazlii
ori  umilitoare,  cum  ar  fi  număratul  pescăruşilor,  al
valurilor, asigurarea hârtiei igienice în grupurile sanitare
ale Primăriei etc. Aşa că nu este exclus ca noul viceprimar să
primească ceva amuzant de făcut”.

Despre  zvonul  potrivit  căruia  consilierii  nu  ar  mai  dori
validarea lui Paul Foleanu ori a unui alt ales de pe lista
PDL, peremistul a declarat că ”Este posibil să se întâmple
acest  lucru,  mai  ales  că  nu  au  nevoie  de  un  al  şaselea
pedelist. S-a format, deja, majoritatea în Consiliu”.

Ion Mincă nu l-a uitat nici pe liderul PRM Mangalia, Ion
Anghel pe care este, încă, foarte supărat, deoarece a încercat
să-l elimine din partid cu scopul de a ajunge în locul său la
masa deciziilor în şedinţele lunare. „Ion Anghel, zis John,
este creaţia mea. L-am cunoscut la grătarul din Olimp, acolo a
rămas. Aş avea multe de spus la adresa lui, însă mă rezum la
zicala „pe cine nu laşi să moară, nu te lasă să trăieşti!”, a
mai spus Ion Mincă.

Iata  cele  mai  stringente
probleme  ale  orasului,  in
viziunea cititorilor nostri
3 august 2012 10:03
Cetăţenii oraşului ne-au sesizat, pe mailul redacţiei, o serie
de probleme cu care se confruntă, de patru ani, oraşul nostru.
Vi  le  prezentăm,  în  continuare,  dorind  ca,  acestea,  să
constituie  un  bun  material  de  „pornire“  pentru  noua
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administraţie:

Sutele de câini comunitari agresivi, care au acaparat1.
toate cartierele Mangaliei;
Buruienile  inestetice,  lăsate  să  atingă  înălţimi2.
nebănuite  care  afectează,  în  mare  măsură,  aspectul
străzilor Mangaliei;
Gunoaiele  dezorganizate,  ambalajele,  PET-urile,3.
resturile  provenite  de  la  materialele  de  construcţii
utilizate pentru lucrările de reparaţii şi modernizări
executate de către cetăţeni şi agenţii economici;
Unităţile de cazare lăsate de izbelişte, de ani de zile,4.
care imprimă staţiunilor un aspect dezolant;
Plajele  acoperite  mai  mult  cu  pietricele  şi  scoici5.
sparte decât cu nisip fin;
Inexistenţa  posibilităţilor  de  distracţie  în  oraş  şi6.
staţiuni,  motiv  pentru  care  puţinii  turişti  care  ne
vizitează nu au de ales decât între băile de soare,
plimbările pe faleză şi închirierea unor biciclete ori
ATV-uri;
 Preţurile  exagerat  de  mari  ale  alimentelor  şi7.
fructelor, crescute, artificial, de dragul sezonului şi
în defavoarera localnicilor;
Carosabilul  cariat  care  distruge  autoturismele8.
participanţilor la trafic;
 Lipsa locurilor de muncă, singurele oferte venind din9.
partea agenţilor economici cu activităţi sezoniere,
Lipsa apei calde.10.

Foleanu  a  dat  in  judecata
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Consiliul Local Mangalia
3 august 2012 10:03
Consilierul ales din partea PDL Mangalia, Paul Foleanu, s-a
adresat,  ieri,  instantei  de  judecata,  pentru  a  i  se  face
dreptate,  dupa  situatia  creata  in  cadrul  sedintei  de
constituire  a  Consiliului  Local.

„M-am adresat sectiei de Contencios Administrativ din cadrul
Tribunalului Constanta, unde am solicitat anularea hotararii
de  invalidare  pe  temei  de  nelegalitate  si  obligarea
Consiliului Local Mangalia la validarea mandatului meu. Primul
termen  de  judecata  a  fost  stabilit  pe  12  iulie  si  am
convingerea ca voi castiga“, ne-a declarat Paul Foleanu.
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